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Fråga till Karlsborgs kommuns allmänna frågestund 24 iuni 2019. 

Fråga 1. 
Stigen som går utmed Bottensjön från Kanalbron till Skackasundet. 
Denna sträcka är väl till för att inga mopeder skall åka där? 
Från Parkvägen och Bastustigen samt Haganäsets sjukhem kan man 
tas sig ner till denna stig. Men vid många ställen saknas det 
trafik sky 1 tar. 
Kommunens väg och parkavdelning bör kontrollera detta så att man 
blir av med mopeder som åker denna stig. 
Hur tänker kommunen agera i denna fråga? 

Frågeställare Björn Rydh Bastustigen 15. 


